

The Calgary pension department would like to put as much info as possible on line. Would you kindly send your email address to:

pension@cpr.ca

Condolences: We would like to extend our condolences to the family and friends of Eric Piercey, recently deceased: Bill Binda is in charge of condolences and he can be reached at bindabill@hotmail.com or 450-621-5968

One last note regarding the website. It is now available in French. Also Momentum is no longer available. It has been cancelled.

Contact info: please let us know immediately if there are changes to your home, email address or phone number.

Fall reunion date is October 22nd 2014

Outlined below is your new committee.

Bill Binda, Director; Bindabill@hotmail.com. 450-621-5968

Claude Lavoie, Director; Claude.mlavoie@videotron.ca

450-699-6735

Rae Leduc Executive Director chivas73@bell.net

514-620-8979

Le département des pensions de Calgary aimerait pouvoir publier le plus d'information possible en ligne. Veuillez leur faire parvenir votre adresse courriel à : pension@cpr.ca

Condoléances : Nos plus sincères condoléances aux familles et amis de Eric Piercey, récemment décédé. Bill Binda est responsable de

faire parvenir nos condoléances et il peut être joint à bindabill@hotmail.com ou au 450-621-5968.

Une dernière note sur le site web. Il est maintenant disponible en français. La revue Momentum n'est plus disponible car elle est annulée.

Veillez nous aviser sans délais de tout changement concernant vos coordonnées, postales, courriel ou numéro de téléphone.

La date pour la réunion d'automne est le 22 octobre 2014.